



## TPCA International Summer School 2014

December 12, 2013

Dear TPCA Parents, Students, and Friends:

We are excited to announce that we are expanding our summer program to offer off-campus activity-based summer school and cultural tour opportunities. During the summer of 2013 we offered our first international summer school experience to Zambia, Africa that offered credit for English II and/or Environmental Science. We were pleased with the impact of the trip on the attending students as well as the feedback received. Because of this feedback and our belief that hands-on learning experiences are the most meaningful in our students' lives, we are expanding our international summer school program and credits for the summer of 2014.

We would like to extend a special invitation for TPCA friends (other non-TPCA high school students) to apply for these tours. If applying for credit class trips, these students will need to take a language placement exam to determine eligibility (POH-level is required) and additional fees may apply to transcript grades (unless transferring into TPCA for the Fall 2014). Cultural tour has no minimum language requirement.

We are offering four international travel options: three international summer school trips (need a minimum of POH language level) and one cultural tour (all language levels invited to attend). Please see the enclosed flyers for additional details about each trip and the trip itinerary.

### June 2014

- **Peru Spanish Summer School Trip**- May be taken for Spanish I, II, or III credit (will also receive community service hours for some trip activities)
- **Alaska Summer School Trip**- Environment Science credit (meets elective science requirement)

### July 2014

- **United Kingdom History Summer School Trip**- Elective history credit (*Note: Elective history credit is valuable, but may not help student meet their specific required history credits for graduation.*)
- **USA Wild West Cultural Tour**- Non-credit tour offers opportunity to visit colleges, historic American landmarks, and socialize with American high school students

*Note: We will still be offering on-campus summer school classes during both June and July.*

We have tried to give as much information as possible, but understand that the details of the proposed tours may change as the final plans are made. For up-to-date information, please regularly check TPCA's website [www.tpca.tp.edu.tw](http://www.tpca.tp.edu.tw) or contact the tour leaders directly. Each trip needs a minimum of 8 students and has approximate capacity of 20 students. TPCA will try to make accommodations for trip demands, but TPCA students will be given priority for trip attendance in the event the trip is full.

Additionally, amongst TPCA students, priority will be given to those whose behavior and attendance reflect a high level of responsibility, maturity, and support for school policies. (Students whose grades, citizenship and attendance fall below a minimum standard are not guaranteed permission to attend a study tour. If a student loses eligibility to attend a trip due to issues related to discipline or poor grades, citizenship, or attendance, the school will not provide a refund for the money already invested in the trip.)

Please review the information and decide if your child will attend one of these international summer school/cultural tour options. Once you have made a decision, fill out and submit the information as outlined below **no later than January 20, 2014.**

**TPCA Students:**

- Permission Form
- Deposit of 50,000NT submitted to TPCA via bank transfer (non-refundable)

**TPCA Friends (Non-TPCA High School Students):**

- Application Form with supporting documents (Complete application at: <http://goo.gl/upCbdk>)
  - Copy of passport
- Permission Form
- Language Placement Exam Scheduled (Contact Ms. Caren Liao)
- Deposit Instructions: Please contact Ms. Caren Liao to receive a temporary ID to use when submitting the non-refundable 50,000NT deposit (and additional trip fees) to TPCA via bank transfer

Thank you for your continued support of our program here at TPCA. If you have any questions, please use the contact information listed below or contact me directly at [webb.lisa@tpca.tp.edu.tw](mailto:webb.lisa@tpca.tp.edu.tw).

Sincerely,



Lisa Webb  
Principal  
The Primacy Collegiate Academy

---

Study Tour Coordinator: **Caren Liao**- 02-8866-4000 ext 101 [liao.caren@tpca.tp.edu.tw](mailto:liao.caren@tpca.tp.edu.tw)  
Peru Spanish Summer School Trip (June 2014): **Erin Hannah** – [Hannah.erin@tpca.tp.edu.tw](mailto:Hannah.erin@tpca.tp.edu.tw)  
Alaska Environmental Science Summer School Trip (June 2014): **Nic Owens** - [owens.nic@tpca.tp.edu.tw](mailto:owens.nic@tpca.tp.edu.tw)  
UK History Summer School Trip (July 2014): **Megan Elmendorf** – [Elmendorf.megan@tpca.tp.edu.tw](mailto:Elmendorf.megan@tpca.tp.edu.tw)  
USA Wild West Cultural Tour (July 2014): **Joy Grabiner** – [grabiner.joy@tpca.tp.edu.tw](mailto:grabiner.joy@tpca.tp.edu.tw)



## TPCA 海外暑期學校 2014

二〇一三年十二月一十二日

親愛 TPCA 家長, 學生和朋友們,

我們很高興宣布, 我們正擴大我們暑期校外教學課程及文化之旅的機會。去年夏天我們到非洲尚比亞提供第一次暑期海外學校教學, 此行學生拿到 English II 或環境科學的學分。我們很高興此行對學生的影響及收到寶貴反饋意見。因此反饋意見, 我們相信在學生生活上實際學習體驗是最有意義, 我們因此在 2014 夏天擴大海外暑期學校課程及學分。

我們想要擴大特別邀請 TPCA 的朋友 (其他非 TPCA 高中學生) 來申請這些旅行。如果學生欲申請有學分課程之旅, 這些學生需參加語言分級考試以確認他們是否合格 (需要至少是 POH-level), 並需繳交申請成績費用 (2014 秋季欲轉到 TPCA 無須繳交此費用)。文化之旅沒有語言要求。

我們這次提供四個海外暑期學校團的選擇: 三個是暑期學校教學團 (需要至少是 POH 語言標準), 一個文化團 (沒有語文的要求)。請參考附件了解每個行程詳細信息。

### 2014 年 6 月

- 秘魯西班牙語暑期學校教學之旅 – 可選西班牙語 I 或西班牙語 II 或西班牙語 III 的學分 (此行同時可獲得公共服務時數)
- 阿拉斯加暑期學校教學之旅 – 可獲得環境科學學分 (符合選修科學要求)

### 2014 年 7 月

- 英國歷史暑期學校教學之旅 – 可獲得選修歷史學分 (注: 選修歷史學分是有價值的, 但可能無法符合畢業需要特定的歷史學分)
- 美國曠野西部文化之旅 – 無提供任何學分, 提供參觀大學, 歷史悠久的美國地標性建築, 及和美國高中生互動

注意: 午們在 6 月及 7 月仍然提供在校園內的暑學校課程

我們試著盡可能提供更多消息, 但請了解最終行程計劃可能因特定原因有所變動。對於最新訊息, 請定時到 TPCA 網站 [www.tpca.tp.edu.tw](http://www.tpca.tp.edu.tw) 查看或直接與帶團領隊老師聯繫。每團最少需要有 8 個學生, 最多大約 20 學生。TPCA 會努力順應行程的要求, 但當行程名額額滿時 TPCA 的學生將優先權參加。

此外, TPCA 的學生, 將優先提供機會給平時表現良好、出席率佳、負責任、表現成熟及遵守校規的同學參加。(平時表現不佳、學業成績、出席率或德育成績未達標準的同學無法保證可報名參加海外教學旅行。如果學生在報名後, 因為其紀律不佳或學業成績、出席率、德育成績未達標準而喪失參加校外教學旅行的資格, 其所繳交的費用是不能要求退還的。)

請查看信息, 決定您的孩子是否將參加任何一個教學團/文化團。一當你做決定, 請在 2014 年 1 月 20 日前填寫完成以下項目。

### TPCA 學生

- 同意書
- 訂金新台幣 50,000 匯到 TPCA 帳戶 (無法退還)

### TPCA 朋友 (其他非 TPCA 高中學生)

- 申請表格, 連同證明文件 (在 <http://goo.gl/upCbdk> 完成申請)
- 護照複印件

- 同意書
- 語言分級考試 (請與 Ms. Caren Liao 聯繫)
- 訂金付款旨示: 當你付無法退還之訂金新台幣 50,000 (及額外的旅行費用), 請與Ms. Caren Liao 聯繫拿暫時性的學號匯款到 TPCA 帳戶

感謝您長久以來對學校活動的支持。若您有任何疑問，請直接和負責海外教學的老師聯絡或寄電子郵件到我的信箱：[webb.lisa@tpca.tp.edu.tw](mailto:webb.lisa@tpca.tp.edu.tw)

誠摯地,



Lisa Webb  
校長  
卓越大學先修學苑

---

海外暑期團協調人: **Caren Liao**- 02-8866-4000 ext 101 [liao.caren@tpca.tp.edu.tw](mailto:liao.caren@tpca.tp.edu.tw)  
秘魯西班牙語暑期學校教學之旅聯絡負責人(2014/6 月): **Erin Hannah** – [Hannah.erin@tpca.tp.edu.tw](mailto:Hannah.erin@tpca.tp.edu.tw)  
阿拉斯加環境科學暑期學校教學之旅聯絡負責人 (2014/6 月): **Nic Owens** - [owens.nic@tpca.tp.edu.tw](mailto:owens.nic@tpca.tp.edu.tw)  
英國歷史暑期學校教學之旅聯絡負責人(2014/7 月): **Megan Elmendorf** –  
[Elmendorf.megan@tpca.tp.edu.tw](mailto:Elmendorf.megan@tpca.tp.edu.tw)  
美國西部文化之旅聯絡負責人 (2014/7 月): **Joy Grabiner** – [grabiner.joy@tpca.tp.edu.tw](mailto:grabiner.joy@tpca.tp.edu.tw)

**THE PRIMACY COLLEGIATE ACADEMY**  
**2014 International Summer School/Cultural Tour**  
**2014 海外暑期學校教學團/文化團**

**Timeline 行事計劃**

**January 20, 2014 on Monday (2014 年 1 月 20 日, 星期一)**

- Last day to turn in Parents Application and Permission Form 報名截止日
  - Application should be hand-delivered or faxed to the attention of Caren Liao  
Fax: 02-8866-4001
  - 請將報名同意表格傳真或交給 Ms. Caren Liao 傳真: 02-8866-4001
- Last day to pay deposit of 50,000 NT  
保證金繳交截止日。 保證金新台幣 50,000 元。

**The money should be deposited directly into TPCA's bank account. Remittance can be made in one of the following two ways: 保證金請繳至 TPCA 學校帳戶，繳費方式有兩種方式:**

1. If you decide to pay by check, the school's title is "復臨文教事業股份有限公司".  
若開立支票，支票抬頭為：復臨文教事業股份有限公司
2. If you choose to pay over the counter, you will need to go to First Bank. All other banks will not accept payment to this account. 限於全省第一銀行各家分行存入，無法接受其他銀行臨櫃匯款
  - Bank : First Bank / Branch : Jian Tan Branch / Account Name :  
銀行名稱：第一銀行/ 銀行分行: 劍潭分行/ 戶名: 復臨文教事業股份有限公司
  - The account number is the combination of a 14 digit number.  
The first 8 digits 40081-000-xxxxxx are the same for all students, the following 6 digits number is your student ID number.  
學生銀行帳號共 14 碼數字：前面 8 碼 40081-000-xxxxxx 是固定不變的, 後面 6 碼是學號

Receipt of any deposit should be immediately faxed or hand-delivered to TPCA's office or e-mail to [liao.caren@tpca.tp.edu.tw](mailto:liao.caren@tpca.tp.edu.tw). Please clearly label the receipt "TPCA Tours" and include your child's name on the receipt. Direct any questions regarding the deposit to Caren Liao, 02-8866-4000 ext.101. You may also direct inquiries to our office staff.

繳費後，收據請馬上傳真或交回辦公室或 e-mail 到 [liao.caren@tpca.tp.edu.tw](mailto:liao.caren@tpca.tp.edu.tw)。請記得註明 – TPCA 校外教學旅行及學生姓名。若您有相關的問題，請和 Caren Liao 聯絡: 02-8866-4000 ext.101。您也可以直接詢問我們辦公室人員。

**March 11, 2014 on Tuesday (2014 年 3 月 11 日, 星期二)**

- Second payment deadline 第二期旅費繳費截止日

**April 9, 2014 on Wednesday (2014 年 4 月 9 日, 星期三)**

- Confirm the final price for tours 確定最終費用的日期

**April 22, 2014 on Tuesday (2014 年 4 月 22 日, 星期二)**

- Final payment deadline 旅費尾款繳費截止日

**May (June Trips) ~ June (July Trips), 2014 (date to be announced later)**

五月(六月行程)~六月(七月行程) 2014 (稍後通知)

- Individual study tour/mission trip meetings with tour leaders, parents and students 舉行各行程行前座談會

**June/July 2014: International Summer School/Cultural Tours**

六月/七月海外暑期學校教學團/文化團

**2014 TPCA INTERNATIONAL SUMMER SCHOOL/CULTURAL  
TOURS & MEDICAL TREATMENT**

**2014 TPCA 海外暑期學校教學團/文化團 & 行程中醫療處置**

**Parent Application and Permission Form  
報名及家長同意書**

I want my child to be a part of this tour (check one that applies) 我希望我的子女參加以下的旅行(單選)：

**June 2014 (2014/6 月)**

\_\_\_\_\_ Peru Spanish Summer School Trip 秘魯西班牙語暑期學校教學之旅

\_\_\_\_\_ Alaska Summer School Trip 阿拉斯加暑期學校教學之旅

**July 2014 (2014/7 月)**

\_\_\_\_\_ United Kingdom History Summer School Trip 英國歷史暑期學校教學之旅

\_\_\_\_\_ USA Wild West Cultural Tour 美國西部文化之旅

**Please read and sign 請詳閱並簽名:**

I, the parent of \_\_\_\_\_(student) authorize his/her participation in the 2014 TPCA International Summer School or Cultural Tour Trips during June or July 2014. I understand the training program will be under the supervision of TPCA faculties. In case of emergency, I understand reasonable effort will be made to contact me. In the event that I cannot be reached, I authorize the physicians or hospitals selected by the supervisors to provide medical treatment and release the supervisors of any responsibility.

本人為 \_\_\_\_\_(學生)之家長，茲同意本人子女於 2014 年 6 月或 7 月期間參加 2014 TPCA 學校所舉行的海外暑期學校教學團/文化團。我知道此活動有學校老師隨行跟團監督，若行程中有緊急事件發生，我了解學校會盡最大可能與我聯繫，但如果我沒接到電話，我願授權給隨行師長為本人子女提供相關醫療處置

Furthermore, I understand that participation in a study tour is not guaranteed if my child does not exhibit appropriate behavior, grades, citizenship, and school attendance levels. The school will not provide a refund for the money already invested in the trip.

此外，我了解若本人子女行為不佳或其學業成績、德育成績及出席率低於學校標準時，學校無法保證他們可參加校外教學。已報名繳費後有以上狀況將會失去校外教學的參加資格，其所繳交的費用是無法退還的。

**Parent/Guardian Signature 家長或監護人簽名**

\_\_\_\_\_  
**Date 日期**

A NON-REFUNDABLE deposit will need to be submitted to TPCA and turn in signed permission form to Ms. Caren Liao no later than Tuesday, January 20, 2014.

請於 2014 年 1 月 20 日(二)以前繳交保證金 (您所繳交的保證金是不能要退還的), 同時請將家長同意書交給 Ms. Caren Liao